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a r m a n m e l i . i r

گزینه پیشنهادی کاپلو  
برای مربیگری میلان

کاپلو مشتاقانه منتظر آمدن مربی  فابیو 
گو  جدیدی به روسونری است. به نظر او تیا
برای  شایسته ای  جایگزین  می تواند  موتا 
استفانو پیولی باشد. دُن  فابیو با اشاره به 
گفت: مربی  حضور مربی جدید در میلان 
جدیدی که به میلان می آید ابتدا باید بداند 
نانوشته  قوانین  لیگ  هر  می کند.  کار  کجا 
خود را دارد. در اسپانیا طبق میراث گواردیولا 
بازی می کنند. در انگلیس تیم ها می جنگند 
گر نتیجه سه بر صفر هم  و می دوند. حتی ا
که عقب افتاده برای بازگشت  باشد، تیمی 
به بازی با تمام توانش می جنگد. در فرانسه 
قدرت بدنی حرف اول و آخر را می زند. سرمربی 
جدیدی که به میلان می آید باید نحوه کار در 

باشگاه و لیگ را بداند و کاربلد باشد. 

ویژه

گفتوگو

محمد نوری پیشکسوت استقلال و کارشناس 
گردان  فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت شا
کتور  نکونام به ویژه دیدار این تیم مقابل ترا

صحبت کرد. 
کتور     درباره دیدار آینده استقلال مقابل ترا

در هفته بیست وپنجم لیگ چه نظری دارید؟
که در تبریز بازی می کند  کتور تا زمانی   ترا
ک است و روحیه مضاعفی دارند. حمید  خطرنا
کتور مقابل استقلال انگیزه زیادی  مطهری و ترا
کار  دارمد و برای پیروزی در این بازی همه 
خواهند کرد. متأسفانه دست های پشت پرده 
برای زمین زدن استقلال همچنان فعال است و 
برخی رسانه ها شیطنت می کنند. استقلال این 
فصل با خیلی از عوامل رقابت کرد و متأسفانه 
در این شرایط مدیریت باشگاه نتوانست سپری 
مقابل این اتفاقات شود و همواره سکوت کرد. 
کتور یکی از فینال های مهم استقلال در  ترا
مسیر قهرمانی خواهد بود و امیدوارم بازیکنان 
این بازی را دست کم نگیرند و با حفظ آرامش در 
این دیدار حاضر شوند. یکسری تمام تلاششان 
را می کنند تا به هر طریقی ضربه شان را به استقلال 
بزنند. حکم حسینی سختگیرانه بود و به نظر 
من او قصدی از انجام این کار نداشت و رسانه ها 
گر اتفاقی هم افتاد به خاطر  شلوغ کاری کردند. ا
که  عدم مسئولیت پذیری ناظران بازی بود 
هوادار وارد زمین شد، از کجا معلوم یک هوادار 
دیگر وارد زمین می شد و به حسینی صدمه 
نمی زد؟ حسینی نیتش خیر بود و از بروز اتفاقات 
احتمالی جلوگیری کرد. خالدآبادی دروازه بان 
خوبی است و ما از وی حمایت می کنیم. این 
شاید یک شانس بزرگ برای او باشد که در دل 

هواداران جا پیدا کند. 
مالکیت  انتقال  خصوص  در  شما  نظر   
آبی پوشان به هلدینگ خلیج فارس، چیست؟

 این کار بزرگی در ورزش ایران بود که باید خیلی 
وقت پیش اتفاق می افتاد. به هر حال باشگاه 
استقلال درگیر مشکلات مالی است و مالک 
استقلال باید این نکته را در نظر داشته باشد 
که برای نجات تیم مطالبات بازیکنان سابق که 
نقش زیادی در عدم دریافت مجوز حرفه ای 
داشتند را پرداخت کند. امیدوارم با وجود آن ها 
هیات مدیره باشگاه تغییر و تحول مثبتی داشته 
باشد و افرادی وارد باشگاه شوند که فوتبالی 

باشند و تیم را به معنای واقعی مدیریت کنند. 

نوری: 
کتور تا زمانی که  ترا

در تبریز بازی می کند 
ک است خطرنا

پادشاه آسیا باز آقایی کرد 
تیم ملی فوتسال ایران با پیروزی برابر تایلند 
برای سیزدهمین بار قهرمان فوتسال آسیا شد. 
به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتسال ایران در دیدار 
پایانی جام ملت های فوتسال آسیا به مصاف 
تایلند میزبان رفت و توانست با برتری چهار بر 
یک برای سیزدهمین بار قهرمان جام ملت های 
فوتسال آسیا در سال ۲۰۲۴ شود. در این مسابقه 
مهدی کریمی، سعید احمدعباسی، علی اصغر 
حسن زاده و باقر محمدی برای ایران گلزنی کردند 
و سورنویچیان تک گل تایلند را به ثمر رساند.  
تیم ملی بازی را هجومی آغاز کرد و در همان دقیقه 
دوم روی کار زیبای مهدی کریمی به گل نخست 
خود رسید. در ادامه حملات ایران ادامه داشت 
تا اینکه در دقیقه ششم نیمه دوم، روی حرکت 
زیبای مسلم اولادقباد، سعید احمدعباسی به 
شکل رباح ماجری دروازه تایلند را برای بار دوم 
باز کرد و در این مسابقات هشت گله شد. بعد از 
این گل تایلندی ها چند فرصت داشتند که با 
بی دقتی آنها را از دست دادند. در ادامه و در فاصله 
شش دقیقه تا پایان نیمه نخست، ایران صاحب 
پنج خطا شد و سنگ سفیدی نیز با کارت زرد داور 
جریمه شد. پس از آن تلاش های دو تیم فایده 
گردان شمسایی با همان برتری دو  نداشت تا شا
بر صفر به رختکن بروند.  تایلندی ها این نیمه 
را بهتر آغاز کردند و سرانجام مزد زحماتشان را 
گرفتند و در دقیقه پنجم نیمه دوم به گل رسیدند. 
سورنویچیان، کاپیتان تایلند موفق به بازکردن 
گردان شمسایی خیلی زود  دروازه ایران شد. شا
به خود آمدند و توانستند روی یک ضربه کرنر با 
ضربه والی علی اصغر حسن زاده گل سوم را به ثمر 
برسانند. بعد از این گل دوباره تایلند سر تا پا حمله 
شد و درخشش باقرمحمدی مانع از بازشدن 

دروازه ایران روی موقعیت های تایلند شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مسئول برگزاری مسابقات جام حذفی گفت: در صورتی 
که یکی از دو تیم فینالیست جام حذفی از استان کرمان باشد 
مسابقه نهایی این رقابت ها در استانی بی طرف برگزار خواهد شد. 
امیرحسین روشنک در گفت و گو با سایت سازمان لیگ فوتبال 
ایران درباره ورزشگاه محل برگزاری فینال جام حذفی )یادواره 
آزادسازی خرمشهر( باشگاه های کشور اظهار داشت: طبق مصوبه 
هیأت رئیسه سازمان لیگ فینال باید در استان کرمان برگزار شود، 
اما با توجه به اینکه دو تیم از هشت تیم حاضر در مرحله یک 
چهارم نهایی جام حذفی از استان کرمان هستند در صورتی که 
یکی از دو تیم کرمانی به فینال برسند باید فینال در ورزشگاهی 
بی طرف و استانی دیگر برگزار شود. وی در ادامه افزود: چنانچه 
دو تیم مس رفسنجان  و گل گهر سیرجان به فینال صعود کنند در 
آن صورت مسابقه در مرکز استان و شهر کرمان برگزار خواهد شد. 
مسئول برگزاری مسابقات جام حذفی در مورد مراسم قرعه کشی 
مرحله یک چهارم نهایی فصل ۰3-1۴۰۲ این مسابقات نیز گفت: 
فردا قرعه کشی مراحل یک چهارم نهایی، نیمه نهایی و فینال با 
توجه به محدودیت های زمانی و فشردگی مسابقات لیگ برتر و 
جام حذفی همزمان برگزار خواهد شد و مسیر مسابقات تا پایان 

رقابت  ها مشخص می شود.

بیــنالمــلل
 سرمربی تیم فوتبال چلسی پس از توقف تیمش در خانه 
 VAR استون ویلا در لیگ برتر انگلیس به انتقاد از داور و فناوری
گردانش در هفته سی و پنجم  پرداخت.  مائوریسیو پوچتینو که شا
لیگ برتر انگلیس مقابل میزبان خود استون ویلا به تساوی ۲-۲ 
دست یافت، پس از این دیدار در انتقاد از داور بازی به خاطر مردود 
کسل دیساسی که می توانست  اعلام کردن گل دقیقه دقیقه 5+9۰ ا
برتری را برای آبی پوشان لندنی به ارمغان بیاورد، گفت: داور گفت 
که خطایی در صحنه گل دیساسی از جانب ما رخ داده است و گل 
کمک داور  ( VAR را مردود اعلام کرد و سپس برای تأیید آن سراغ
ویدئویی( رفت. وی افزود: این باورنکردنی و مضحک است. قبول 
چنین چیزهایی سخت است. در بازی دو هفته پیش ما مقابل 
منچسترسیتی مرحله نیمه نهایی جام حذفی انگلیس، توپ 
در محوطه جریمه به دست بازیکن من سیتی خورد، اما داور نه 
 )VAR( چک کرد. این فناوری VAR پنالتی گرفت و نه صحنه را با
به فوتبال انگلیس آسیب زده است. VAR به وجهه فوتبال 

انگلیس آسیب زده است. بازیکنان و 
هواداران استون ویلا هم متوجه نشدند 
که چرا گل ما رد شد. سرمربی آرژانتینی 
چلسی تصریح کرد: داور گفت که خطا 
بود. شما صحنه مدنظر را ببینید که 

گر ما وارد هر  چه اتفاقی می افتد و ا
چالشی به مانند این شویم، خطا 
خواهد بود و ما بازی را با 11 بازیکن 

تمام نخواهیم کرد. ما می توانیم 
در مورد عملکرد تیم صحبت کنیم، 

می توانیم در مورد جایگاه مان 
در  می توانیم  کنیم،  صحبت 

مورد چیزهای زیادی درباره 
اما  کنیم،  صحبت  فوتبال 

این نوع تصمیم ها به 
بازی ها آسیب می زند.

هت تریک رکورد شکنی سامیار

مائوریسیو موتا پائز سرمربی تیم ملی والیبال ایران: 

گر ایران در   سامیار عبدلی سریع ترین شنا
جریان مسابقات قهرمانی شنا آلمان رکورد ماده 
5۰ متر آزاد مسافت بلند را جابه جا کرد.  به گزارش 
مهر و به نقل از روابط عمومی فدراسیون شنا، 
شیرجه و واترپلو، سامیار عبدلی که در روزهای 
گذشته دوبار در مسابقات مسافت بلند شنا 
قهرمانی کشور آلمان موفق به جابه جایی رکورد 
1۰۰ متر آزاد شده بود امروز بار دیگر رکورد شکنی 

کرد.  عبدلی در ماده 5۰ متر آزاد این مسابقات با 
ثبت زمان ۰۰:۲۲.۷۴ رکورد این ماده که پیش از 

این به نام خود ثبت بود را بهبود بخشید. 
سامیار عبدلی پیش از این در مسابقات شنا 
بازی های آسیایی در مهر ماه سال 1۴۰۲ با زمان 
۰۰:۲۲.۸۰ رکورد این ماده را به نام خود ثبت کرده 
گر ایران شناخته  بود و به عنوان سریع ترین شنا

می شد. 

سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: قلب و عشق و دانش مان 
را به کار گرفته ایم تا به سهمیه المپیک برسیم اما قولی در این باره 

نمی دهم. 
 شناخت از ایران 

مائوریسیو موتا پائز، سرمربی برزیلی  ـفرانسوی تیم ملی والیبال 
ایران در آغاز این نشست خبری اظهار داشت: من خیلی 
خوشحالم که در ایران هستم. ما به تازگی کارمان را شروع کردیم. 
همکاری نزدیکی با مرادی داریم و این اهمیت زیادی دارد. 
قلب و عشق و دانش مان را به کار گرفته ایم تا به سهمیه المپیک 
برسیم و به ارمغان بیاوریم و یک اتفاق خوشایندی را در تابستان 
خلق کنیم. موتا پائز درباره دلیل اینکه به او گفته می شود برزیلی 
ـ فرانسوی چیست و چه شناختی نسبت به والیبال ایران قبل 
و پس از قرارداد با تیم  ملی دارد، گفت: من متولد برزیل هستم 
و ریشه در آنجا دارم. 3۷ سال قبل برای بازی به فرانسه رفتم و 
ماندگار شدم. با مربیان زیادی در آنجا ارتباط دارم و سه فرزندم 
آنجا به دنیا آمده  است. من فرهنگ هر دو کشور را دارم و امیدوارم 
به لحاظ ورزشی هم هرچه از هر دو کشور دارم، به ایران منتقل 
کنم. وی افزود: همه دنیا می دانند که ایران چه بازیکنان خوبی 

دارد و بازیکنان فوق العاده دارد. 
 سوابق 

وی درباره اینکه قبل از حضور او، گزینه های مختلفی مطرح 
شدند، اما در نهایت او انتخاب شد و اینکه نام موتا پائز پس از 
جلسه مرادی در فدراسیون جهانی مطرح شد و این شایعه 

کید کرد:  پیش آمد که موتا پائز یک مربی سفارشی است، تا
من باور نمی کنم که این مسأله تاثیری در انتخاب 

من داشته باشد، چون رزومه خودم را دارم. 
شاید افراد برزیلی زیادی در فدراسیون 

موضوع  این  اما  باشند،  جهانی 
اهمیتی برایشان ندارند. رزومه من 

مشخص است. من ۲5 مقام در 
برزیل، ژاپن، والیبال ساحلی و 

در کشورهای مختلف کسب 
کرده ام و بازیکنان زیادی را 
ساخته ام. سرمربی تیم ملی 
والیبال ایران تصریح کرد: من 

خیلی به معجزه اعتقاد ندارم و این یک چالش برای ما است که 
البته فقط برای ما نیست و رقبا هم می دانند که در ورزش باید 

تلاش کرد تا به موفقیت رسید. 
 دستیار ایرانی 

کبری و اینکه به نظر  وی درباره دستیار ایرانی اش پیمان ا
می رسد موتا پائز نفرات دیگری را مد نظر داشته و همچنین 
معضل بازیکن سالاری در والیبال ایران گفت: در انتخاب کادر 
کیفیت ترین افراد را آورده ایم. مربی  فنی توانمندترین افراد و با
بدنساز یکی از بهترین هاست. معیار انتخاب دستیاران ایرانی 
کبری مشخص است که چه  هم همین موضوع بود. پیمان ا
توانایی دارد و حضور وی از طرف فدراسیون بود و منطقی هم 
بود که این شرایط باشد، چون در ایران نبودم تا شناخت داشته 
باشیم. من صد درصد با این انتخاب ها موافق بودم. اختلاف 
نظر در هر مسیری هست، اما این همان کلید موفقیت است. 
دوست دارم که نظرات متفاوت را بشنوم و نگاه های مختلف را 
بدانم تا در نهایت خودم تصمیم بگیرم. دوست دارم کسی کنارم 

باشد که با نظرش، یک راه حل متفاوت برای کارمان پیدا کند. 
سرمربی تیم ملی والیبال افزود: ستاره ها در همه جا هستند. 
مثل امباپه و مسی، شاید این مسئله چالش برانگیز 
باشد که رئیس در زمین کیست، اما من هیچوقت 
چنین چالشی نداشتم و بازیکنان می دانستند که 
من دوستشان دارم و به آنها کمک می کنم. این 
شیوه باعث شده که یک باور تیمی ایجاد شود. 
این موضوع در بردها اهمیت زیادی دارد. مهم 
این است که همه در یک مسیر باشیم، نه اینکه چه 
کسی جایگاه بالاتری دارد. اهمیت کار تیمی 
بسیار زیاد است. در زمان کم نمی توان 
تغییرات زیادی ایجاد کرد، پس بحث 
همدلی اهمیت زیادی دارد و مورد 

اهمیت است. 

 شانس صعود به المپیک 
وی در پاسخ به این سوال که شانس 
کمی برای صعود به المپیک داریم اما در 
این زمینه بزرگ نمایی می شود آیا این 

موضوع فشار مضاعفی به بازیکنان نمی آورد، گفت: مهم این 
است که همه کنار هم کار کنیم که نتایج خوبی کسب کنیم 
کتوری که  گر هم نشد قطعا حریفمان از ما بهتر بوده است. فا ا
خیلی مهم است عامل ذهنی بازیکنان است که خیلی اهمیت 
دارد. این بحث هم در مورد والیبال نیست بلکه از فرهنگ 
ایران نشات می گیرد که جنگنده هستند. کشورهای دیگر هم 
گر روی ما فشار است روی حریفانمان هم  تلاش می کنند و ا
گر بازیکنان به این جنگندگی برسند به هدفشان  هست، اما ا
می رسند. پائز در پاسخ به این سوال که آیا به ایران قول صعود 
به المپیک داده اید بیان کرد: در ورزش کسی نمی تواند قول 
بدهد. ما انسان هستیم و  نمی توانیم قول بدهیم. من قول 

دادم تمام تلاشم را بکنم و  تمام توانم را بگذارم. 
 ولاسکو 

وی درباره مطرح شدن نام ولاسکو و فشار مضاعف بابت این 
موضوع در این مسیر گفت: اینکه در گذشته افراد مختلفی در 
ایران کار کرده اند، قابل احترام است. من این فلسفه را دارم 
که هیچ کسی بالاتر یا پایین تر از من نیست. ولاسکو یک میراث 
عالی بر جا گذاشته، اما الان باید کار کنیم. او احترام زیادی در 

ایران دارد، اما این مسأله فشاری به من وارد نمی کند. 
 چنددستگی 

پائز درباره کنترل چند دستگی که پیش از این در تیم ملی 
کسب سهمیه  گر بخواهیم  گفت: ما ا به وجود آمده بود، 
کنیم، این شیوه انتقاد کردن دستاوردی نخواهیم داشت. 
ما می خواهیم در لیگ ملت ها فصل جدیدی را شرکت کرده 

و تاریخ سازی کنیم. 
من درک نمی کنم با توجه به شناختی که از تیم های ایران 
دارم، این جایگاه فعلی والیبال ایران را درک نمی کنم. سرمربی 
تیم ملی والیبال درباره اینکه آیا حضور امیر غفور و محمد 
موسوی نمی توانست در این برهه زمانی به تیم ملی کمک 
کند؟ گفت: فکر می کنم درباره این دو بازیکن آنها کیفیت بالایی 
گر آمادگی  کتور را نیز در نظر بگیریم که ا دارند، اما باید این فا
لازم برای حضور در تیم ملی را ندارند، باید احترام گزارد. من 
این صداقت را ستایش می کنم و این برایم قابل احترام است. 
ما زمان کمی در اختیار داریم. بازی با صربستان و کوبا بسیار 

مهم برای من و تعیین کننده است. 

من خیلی به معجزه اعتقاد ندارم 

عبدلی رکورد ۵۰ آزاد را هم جابه جا کرد

اوسمار مقصر شکست است  

پرسپولیس با شکست مقابل آلومینیوم از گردونه رقابت های 
جام حذفی، کنار رفت. به نظرم  بازی زیبایی بود و به رغم اینکه 
پرسپولیس حذف شد، اما به نظرم پیروزی  حق آلومینیوم بود و 
کی تبریک می گویم. مقصر  من به شخصه این برد را به این تیم ارا
این شکست اوسمار بود و پرسپولیس چوب اشتباهات او را خورد، 
که با تعویض های اشتباه تیم را به دردسر انداخت. از قدیم  چرا
گفتند نقد را ول کردی و نسیه را چسبیدی؟ آقای اوسمار ما 5 روز 
دیگر با سپاهان بازی داشتیم طی این زمان بازیکنان استراحت 
کافی را داشتند، اما چرا بازیکنان موثر تیم را تعویض کردید که 
اینگونه به دردسر بیفتیم؟ من از اینکه ۲ بار اختلاف ۲ گله را از 
دست دادیم به شدت حسرت خوردم.  مجتبی حسینی مربی 
گرد بنده بوده و او را  توانمند و کاربلدی است و در گذشته نیز شا
به خوبی می شناسم. حسینی تعویض های خوبی انجام داد و 
کتیکی تیمش روی نظم انجام شد و به هر آنچه  تمام کار های تا
که می خواستند رسیدند. مجتبی حسینی بعد از تعویض های 
اوسمار بازیکنان جوان و باانگیزه تیمش را وارد زمین کرد و در 
دقایق پایانی و زمانی که پرسپولیس فکر می کرد بازی را برده 
خ پوشان را نقره  گهان غافلگیر شد و در کمتر از ۲۰ دقیقه سر نا
داغ کردند. بازیکنان پرسپولیس تا دقیقه ۷۰ خوب بودند، اما 
بعد از آن در رویای صعود ماندند و غافل از اینکه آلومینیوم در 
ک زهردار است تمرکزشان را از دست دادند. علی رغم اینکه  ارا
مهاجمان پرسپولیس سنگ تمام گذاشتند، اما خط دفاعی 
سرخ ها نمره قبولی نگرفتند و اینگونه شکست خوردیم. لیموچی 
و شروین بزرگ از بازیکنان جوان و آینده دار فوتبال ایران هستند و 
باید مراقب خودشان باشند که فوتبالشان در آینده توسط برخی 
ل ها نابود نشود.  کادرفنی پرسپولیس باید بیشتر از اینها  دلا
محتاط عمل می کرد. ما یک زمانی به همراه علی پروین 9۰ دقیقه 
در یک دیدار بازی می کردیم و همینطور تیم هایی که هدایتشان 
را بر عهده داشتم هرگز به خاطر ترس تا پایان 9۰ دقیقه دست به 
که این کار در یک بازی مهم باعث  ترکیب و ارنج تیم نمی زدیم، چرا
سردرگمی تیم خواهد شد. سپاهان تیم خوبی است و به این 
سادگی تسلیم نمی شود و تن به شکست نخواهد داد، اما در هر 
صورت این بازی در آزادی است و باید بازیکنان نهایت تلاششان را 
به کار بگیرند تا ان شاءا... یک بازی هجومی و پرگل را شاهد باشیم 
و در کنار اینکه از فوتبال لذت می بریم شاهد برد پرسپولیس هم 
باشیم. پیروزی در این بازی 9۰ درصد مسیر قهرمانی در لیگ را 
گردان اوسمار  هموار خواهد کرد و کادرفنی زمان مناسبی  برای شا
دارد تا بتواند این بازی را آنالیز کنند. سپاهان تیم شوت زنی است 
و در حملات پرتعداد ظاهر خواهند شد که امیدوارم خط دفاعی 

پرسپولیس برای این بازی به خوبی آماده شوند.

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

ماده ۵۰ متر آزاد مسافت بلند: 
رکورد پیشین: 

بازی های   – عبدلی  سامیار   
ثبت   /۱۴۰۲ مهر   / و  هانگژ آسیایی 

زمان ۰۰: ۲۲. ۸۰
رکورد جدید: 

 سامیار عبدلی – مسافت بلند شنا 
قهرمانی کشور آلمان / اردیبهشت 

۱۴۰۳ / ثبت زمان ۰۰: ۲۲. ۷۴

آزاد  کشتی  تیم ملی  فنی  کادر  تصمیم  ملی:  آرمان 
درخصوص انتخاب ملی پوش وزن ۸۶ کیلوگرم برای اعزام 

به المپیک ۲۰۲۴ پاریس اعلام شد.

 وضعیت یزدانی 
حسن یزدانی بعد از کسب نشان نقره جهانی ۲۰۲3 و طلای 
بازی های آسیایی کتفش را جراحی کرد. علیرضا دبیر در این 
باره گفته بود که در ایران جراحی های کتف فرجام خوبی 
نداشته و ابراز امیدواری کرد یزدانی اولین کشتی گیری باشد 
که بعد از جراحی کتف می تواند آماده و سرحال به تشک 
برگردد. دبیر در پاسخ به پرسش مهر که در رابطه با حسن 
یزدانی و اینکه او در فاصله کوتاه تا المپیک جراحی شده 
است، چه ضمانتی  برای بازگشت و آماده شدنش تا بازی ها 
وجود دارد، گفت: در ٢٠ سال گذشته هیچ پزشکی در ایران 
نتوانسته ورزشکاری را از کتف جراحی کرده و او را به شرایط 
آماده بازگرداند. جراحی ها برای زانو نتیجه بخش بوده 
اما کتف نه. وی ادامه داد: خود من در دوره ای که کشتی 
می گرفتم از کتف جراحی داشتم و این مشکل را درک می کنم. 
دبیر با بیان اینکه در این مورد با حسن یزدانی صحبت کردم 
و گفتم که جراحی نکند، تصریح کرد: کتف یزدانی از دو جا 
پاره بود. واقعاً او در جهانی غیرت کرد و مبارزه داشت. برای 
بازی های آسیایی هم با تمایل خودش اعزام شد. حالا هم 
نیاز بود جراحی کُند و امیدوارم اولین ورزشکاری باشد که کتف 
عمل می کُند و خوب می شود. در ماه های گذشته بارها و بارها 
از سوی مربیان مازندران و نزدیکان به یزدانی، عنوان شده 
بود که او از اول اردیبهشت به تشک برمی گردد تا تمرینات 

کشتی اش را بعد از جراحی کتف استارت بزند. 

 اردو؟
با اینکه طبق لیست اعلام شده از سوی فدراسیون کشتی 
قرار بود حسن یزدانی از روز 5 اردیبهشت در اردوی تیم ملی 

بعد از شش ماه غیبت به دلیل عمل جراحی کتف حاضر 
شود، این اتفاق به اردوی بعدی موکول شد. طبق اعلام 
فدراسیون حسن یزدانی که در مدت توانبخشی خود به 
دلیل عمل جراحی کتف، تمرینات خود را با گرفتن برنامه و 
هماهنگی با کادر فنی انجام می داد، در این اردو نیز به دلیل 
کامل شدن روند فیزیوتراپی در اردو حضور نخواهد یافت و 
به صورت انفرادی تمرینات خود را پیگیری می کند. بر این 
اساس حسن یزدانی در اردوی بعدی تیم ملی کشتی آزاد به 
جمع نفرات دعوتی اضافه خواهد شد و قرار است در خرداد 
ماه در تورنمنت ارمنستان محک بخورد. با وجود اینکه 
غیبت ادامه دار یزدانی شائبه هایی را در خصوص آمادگی 
او و بهبود مصدومیتش به وجود آورده بود، نابغه جویباری 
گرامش  کشتی ایران با انتشار فیلمی در استوری اینستا
نشان داد که کاملا آماده بازگشت به دوران اوج است. حسن 
یزدانی در این ویدئو به مرور فن به شکلی کاملا جدی با 
مهدی یگانه جعفری همشهری خود است و هیچ مراعات 
و ترسی در حرکاتش دیده نمی شود. به نظر می رسد غیبت 
یزدانی در اردوی تیم ملی با وجود رسیدن به آمادگی کامل 
به دلیل بالاتر بردن میزان آمادگی اش در همان جویبار و 

سالنی است که به نام خودش افتتاح شده است. 

 تصمیم 
تصمیم کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد درخصوص انتخاب 
ملی پوش وزن ۸۶ کیلوگرم برای اعزام به المپیک ۲۰۲۴ 
کادر  پاریس اعلام شد. سایت فدراسیون کشتی نوشت: »
فنی تیم ملی کشتی آزاد، تصمیم خود را در مورد انتخاب 
ملی پوش وزن ۸۶ کیلوگرم به جهت حضور در بازی های 
کرد: نظر به سوابق  ح زیر اعلام  المپیک پاریس به شر
قهرمانی و افتخارآفرینی آقای حسن یزدانی و با توجه به 
انجام عمل سنگین کتف، تصمیمات کادر فنی در خصوص 
منتخب وزن ۸۶ کیلوگرم با توجه موارد فوق و مفاد چرخه 

ح ذیل اعلام می گردد. 1- با توجه به اینکه  انتخابی به شر
رقابت های رنکینگ مجارستان آخرین میدان جدی است 
که 5۰ روز پیش از المپیک پاریس برگزار می شود، آقای 
حسن یزدانی که 9 ماه به دلیل عمل جراحی سنگین بر 
روی کتف از میادین دور بوده، به تنهایی به مسابقات اعزام 
خواهد شد و در صورتی که ایشان از سلامت بدنی و آمادگی 
جسمانی لازم جهت حضور در مسابقات برخوردار باشد و 
این موضوع مورد تأیید کادر فنی نیز قرار بگیرد، ایشان ملی 
پوش ایران در وزن ۸۶ کیلوگرم به جهت حضور در المپیک 
ج شده در  پاریس خواهد بود. ۲- در صورتی که شرایط در
بند یک حاصل نشود، کادر فنی به اقتضای شرایط موجود، 
تصمیمات جدیدی در مورد انتخاب ملی پوش این وزن 

اتخاذ می نماید.«

 مهم ترین حریف؟ 
شهریور ماه سال گذشته حسن یزدانی در فینال وزن 
۸۶ کیلوگرم کشتی آزاد قهرمانی ۲۰۲3 جهان مقابل دیوید 
تیلور ضربه فنی شد. فینالهای چهار وزن نخست کشتی 
آزاد قهرمانی ۲۰۲3 جهان در بلگراد صربستان در حال 
برگزاری است که در حساس ترین مسابقه برای ایرانی ها 
حسن یزدانی در فینال وزن ۸۶ کیلوگرم به مصاف دیوید 
تیلور از آمریکا رفت که با ضربه فنی شکست خورد و به مدال 
نقره بسنده کرد. در سه دقیقه نخست و در حالی که تیلور 
برای دوخم اقدام کرد یزدانی با کنده کشی حریف را به پل 
زد و داوران ۴ امتیاز به یزدانی دادند، اما روی اعتراض 
آمریکایی ها داوران رای را برگرداندند و ۴ امتیاز به تیلور و 
۲ امتیاز به یزدانی دادند تا سه دقیقه نخست در اعتراض و 
گران 5 بر 3 به سود تیلور تمام شود. یک دقیقه  سوت تماشا
و 13 ثانیه به پایان مسابقه تیلور به مچ پای یزدانی رسید و 
ک کرد تا نتیجه ۷ بر 3 به نفع تیلور شود. در دقایق  او را خا
پایانی نیز تیلور موفق شد روی زیرگیری یزدانی را به منطقه 
خطر ببرد و در حالی که 9 بر 3 پیش بود در نهایت شانه های 
یزدانی را به تشک چسباند و در ثانیه های پایانی با ضربه فنی 
پیروز شد. این پنجمین شکست یزدانی از تیلور در شش 
رویارویی آنها بود. یزدانی هرچند در تایم نخست کشتی 
منطقی گرفت اما مانند گذشته برنامه ای برای زمانی که از 
حریف عقب افتاد نداشت و باز هم تمرکزش بر هم ریخت 
و در دقایق پایانی با گارد باز فرصت زیرگیری به تیلور داد. 
هفته گذشته، اما آرون بروکس کشتی گیر آمریکایی با برتری 
برابر دیوید تیلور دست به کار بزرگی زد و قهرمان جهان و 
المپیک را کنار زد تا نماینده آمریکا در این وزن در المپیک 
پاریس باشد. قهرمان زیر ۲3 سال جهان، دارنده مدال نقره 
زیر ۲۰ سال جهان و قهرمان جهان در رده سنی زیر 1۷ سال 

بزرگ ترین شگفتی را رقم زد و مسافر پاریس شد.

با تصمیم کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد مشخص شد 

 شرط حضور یزدانی 
در المپیک پاریس


